

Application for Replacement of Lost / Destroyed Registered Gas Installer Card 註冊氣體裝置技工卡遺失 / 損毀補領表格

- | | | |
|--|--|--|
| <p>1) 註冊氣體裝置技工姓名：
Name of Registered Gas Installer</p> <p style="text-align: center;">(中文) (Chinese) (英文) (English)</p> | <p>Please submit two photos (35mm x 50mm), attach one here and clip the other (with name on the back) on this form.</p> <p>須遞交兩張相片(35毫米x50毫米)，一張貼於此處，另一張(請在背面寫上姓名)夾附於表格。</p> | |
| <p>2) 註冊氣體裝置技工號碼：
Registered Gas Installer Card No.</p> | | <p>現有註冊類別：
Existing Registration Class(es)</p> |
| <p>3) 住宅地址：
Residential Address</p> | | |
| <p>4) 通訊地址：
Postal Address</p> | | |
| <p>5) 電話號碼：
Telephone No.</p> | | <p>手提電話：
Mobile No.</p> |
| <p>6) 現時僱主：
Current Employer</p> | | <p>電郵地址：
E-mail Address</p> |
| | <p>(a) 公司名稱：
Company Name</p> | |
| | <p>(b) 地址：
Address</p> | |
| | <p>(c) 電話號碼：
Telephone No</p> | |
| | <p>(d) 註冊氣體工程承辦商號碼：
Registered Gas Contractor Number</p> | |

日期：
Date

申請人簽署：
Signature of Applicant

- * 填妥表格後連同報失證明文件/損毀的註冊氣體裝置技工卡、相片交回機電工程署「註冊及許可證辦事處」辦理。交回表格時，需同時繳交費用\$150，付款辦法以現金、「易辦事」或劃線支票並註明支付「香港特別行政區政府」。不論申請是否獲准，申請費用概不發還。
- * Please send the completed application form, document proof /destroyed Registered Gas Installer Card and photos to the Registration and Permit Office, Electrical and Mechanical Services Department. An application fee of \$150 needed to be paid when submitting the application form. Payment can be made by cash, EPS or crossed cheque and made payable to "The Government of the Hong Kong Special Administrative Region" or "The Government of HKSAR". Application fees are not refundable.

只供署方填寫
Official Use Only

收據日期：
Receipt Date

收據編號：
Receipt No.

序號：
Serial No.

簽發日期：
Issue Date